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Is het mogelijk nog eens te bekijken of de huidige variant van het project Ees/Exloo wel de meest 
geschikte is? Dit vanwege de verkeersveiligheid van de gebruikers van de N34 en de leefbas rheid van 
de omliggende dorpen? Daarvoor is het wel nodig om de behandeling van het onttrekkingvoorstel op 
te schorten, om zo te voorkomen dat onomkeerbare stappen worden gezet. Uit een rappor over ' t 
Haantje en de N34 blijkt namelijk dat reconstructie van Knooppunt Emmen dringend n iodzakelijk is. 
Door Ees/Exloo te heroverwegen kan snel budget worden omgebogen naar Knooppunt Emmen. 

Het lijkt er namelijk op dat bij Exloo de huidige ingrijpende ingreep overbodig is. En dat een 
verbouwing van het viaduct en de aanleg van één enkel blad van een Klaverbladviaduct tegenover de 
huidige afslag Exloo evengoed werkt. Knooppunt Hoogeveen (A28/A37) is een voorbeeld van een 
Klaverblad met vier bladen. In potentie zou dit leiden tot een besparing van miljoenen Euro's 
belastinggeld dat door de inwoners van Drenthe wordt opgebracht. 

Er zijn meerdere en elkaar versterkende argumenten aan tt voeren voor een hero' rweging van het 
project Ees/Exloo: 

De verbouwing van Emmen-Noord kan worden versneld door deze in de planning n 
Ees/Exloo om te wisselen. Naar voren halen valt te rechtvaardigen door het veel grotere 
aantal voertuigen dat gebruik maakt van Emmen-Noord. Meer drukte, meer risico. 

Door de huidige variant loopt Ees/Exloo steeds vertraging op. De gekozen variant is dan ook 
zeer complex. Gebruik van het huidige viaduct is technisch en procedureel veel eenvoudiger; 

Slechtere aanrijtijden voor hulpdiensten naar Exloo (ambulance en huisartsenpost); 
De inwoners van Exloo komen minder snel op de N34. Daardoor gaat verkeer naar Emmen 
niet langer over de N34, maar door Odoorn, Klijndijk en Valthe; 

Heroverweging leidt tot meer transparantie en vertrouwen in de overheid. Men kan nog 
eens in gesprek gaan met de Exloo-ers, de grondeigenaren en de recreatieondernemers; 
Een gewijzigde zetelverdeling in de Staten en een geheel nieuw coalitie vormen e> 
natuurlijk moment om een eerder besluit te heroverwegen; 
Verder zou heroverweging inzichtelijker maken dat de miljoenen aan belastinggeld die vooi 

dit project beschikbaar zijn op de meest effectieve en efficiënte wijze worden ingezet. 

De reden om naar een heroverweging over project Ees/Exloo te vragen, is het belang dat de 
inwoners van ' t Haantje hebben bij een spoedige reconstructie van Knooppunt Emmen. Knooppunt 
Emmen is de kruising van de N34 met de N381 (de Frieslandroute naar Drachten). Knooppun 
Emmen is bovendien ook een regionaal bereikbaarheidsknelpunt. Dit is aan de orde gesteld in de 
discussie over Emmen-Noord. Knooppunt Emmen bestaat nu uit twee zeer krappe en 
transportonvriendelijke rotondes. Het is dan ook geen wonder dat doorgaand verkeer en zwaar 
transport Knooppunt Emmen mijden en door de bebouwde kom van ' t Haantje razen. 



Het belang van de reconstructie van Knooppunt Emmen komt duidelijk naar voren uit het tweede 
rapport van Goudappel Coffeng dat betrekking heeft op Emmen-Noord uit februari 2015. Dit rapport 
is nog niet geagendeerd voor behandeling door Provinciale Staten. Dit rapport bevat waardevolle 
informatie voor zowel de portefeuille Wegen als de Commissie Omgevingsbeleid over de grenzen 
aan de bruikbaarheid van gedragsbeïnvloeding als beleidsinstrument in algemene zin. 

GoudappelCoffeng2 toont aan dat een reconstructie van Knooppunt Emmen nodig is om de 
leefbaarheid van 't Haantje te herstellen. Uit GoudappelCoffeng2 blijkt dat Knooppunt Emmen 
verantwoordelijk is voor de huidige verkeersoverlast van auto's en vrachtwagens in 't Haantje. 
Bovendien heeft GoudappelCoffeng2 aangetoond dat in 't Haantje gedragsbeïnvloeding averechts 
werkt en leidt tot een toename van roekeloos en agressief rijgedrag. 

In 't Haantje geldt een maximumsnelheid van 30km/u. De inrichting is die van een stille zijstraat in 
een gemiddelde woonwijk. Degenen die Knooppunt Emmen mijden, halen met enige regelmaat 80 
km/u. Ruim twee-en-een-half maal de toegestane snelheid. Daarnaast zorgt het doorgaand 
vrachtverkeer tussen Beilen en de Monden voor zware trillingen aan de huizen langs de dorpsstraat. 

Er zijn enkele stappen nodig om de verkeersveiligheid en de leefbaarheid in 't Haantje te herstellen: 
Een eerste is het terughalen van het provinciale verkeer naar de N34 en de N381 door een snelle 
reconstructie van Knooppunt Emmen. Een tweede is het opwaarderen van Emmen-Noord tot 
ongelijkvloerse kruising. Het slopen of afwaarderen van Emmen-Noord leidt volgens Royal 
Haskoning (2014) tot extra overlast. De onderzoeksvraag van dat onderzoek had teveel aandacht 
voor Odoorn en Emmermeer waardoor de totale overlast voor 't Haantje te weinig uitgewerkt en 
ondergewaardeerd werd. 

Bij een tweede peiling in 2015 heeft dan ook een nog groter deel van de bevolking van 't Haantje zich 
op democratische wijze uitgesproken voor het opwaarderen van Emmen-Noord tot ongelijkvloerse 
kruising en tegen het afwaarderen en sluiten van Emmen-Noord. 

Daarbij is het in het belang van de weggebruiker en de omliggende woonkernen dat Emmen-Noord 
ondergronds wordt gemaakt. Daarbij krijgt de N34 de vorm van de Hondsrugtunnel in Emmen, en de 
N33 bij Gieten. Dit levert de meeste reistijdwinst op voor alle weggebruikers: geen tijdverspillende 
rotondes. Een OV-transferium op de huidige carpoolplaats bij Klijndijk geeft een multipliereffect 
tussen de leefbaarheid in de regio en hoogwaardige werkgelegenheid richting Groningen. 

Niet alleen is de reconstructie van Knooppunt Emmen van belang voor 't Haantje, maar het sluit ook 
aan bij het Coalitieakkoord en de opgenomen verdubbeling van de N34 tussen Knooppunt Emmen en 
Coevorden. Dus ombuiging van niet nuttig besteed budget vanaf Exloo is wenselijk. Heroverweging 
van Ees/Exloo kan dit mogelijk maken. Ten slotte willen we allemaal Bouwen aan Drenthe. 
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